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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Конкурентоспособность организации и пути ее повышения (на примере АО «ДИКСИ»).  Целью выпускной квалификационной работы является исследование конкурентоспособности и формирование рекомендаций по развитию деятельности организации с целью повышения ее конкурентоспособности в современных экономических условиях.  Для решения поставленной цели необходимо: 1.	 Исследовать основы конкурентоспособности, факторов, влияющих на конкурентоспособность, методы оценки и повышения конкурентоспособности организаций. 2.	 Проанализировать финансово – хозяйственную деятельность, конкурентные преимущества организации АО «ДИКСИ».  3.	Обосновать экономическую эффективность внедрения мероприятий по повышению конкурентоспособности организации АО «ДИКСИ». Объектом исследования является деятельность АО «ДИКСИ». Предметом исследования является конкурентоспособность организации АО «ДИКСИ». В работе проведён детальный анализ факторов, влияющих на конкурентоспособность, рассмотрены методы ее оценки, исследованы существующие подходы повышения конкурентоспособности организации. Проведен анализ производственной, финансово- экономической деятельности организации АО «ДИКСИ», рассмотрены основные конкуренты, сформированы рекомендации по повышению конкурентоспособности организации, дано обоснование эффективности внедрения мероприятий по повышению ее конкурентоспособности.
        

        
          The topic of the final qualifying work: “Competitiveness of an organization and ways to improve it (on the example of JSC DIXY). The purpose of the final qualification work is to study competitiveness and formulate recommendations for the development of the organization's activities in order to increase its competitiveness in modern economic conditions.  To solve this goal, you must: 1. Explore the foundations of competitiveness, factors affecting competitiveness, methods of assessing and improving the competitiveness of organizations. 2. Analyze the financial and economic activities, the competitive advantages organization of JSC DIXY. 3. Justify the economic efficiency of the implementation of measures to increase the competitiveness of the organization of the JSC DIXY. The object of the research is the activities of JSC DIXY. The subject of this research is the competitiveness of the organization of JSC DIXY. In the work, a detailed analysis of the factors affecting competitiveness is carried out, methods of its assessment are considered, the existing approaches to increasing the competitiveness of an organization are studied. An analysis of the production, financial and economic activities of the organization of JSC DIXY was carried out, the main competitors were considered, recommendations were made to improve the competitiveness of the organization, and the effectiveness of the implementation of measures to increase its competitiveness was substantiated.
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